
Geachte commissieleden, 

 

Hartelijk dank dat ik hier vanavond namens een groep jongeren (waar een deel van aanwezig is) mag 

inspreken. Graag zou ik deze vijf minuten willen gebruiken om de aandacht bij u te trekken omtrent 

het tekort aan starterswoningen in de dorpskernen Benningbroek en Sijbekarspel. 

OBS de Kraaijeboom te Benningbroek, waar uw collega’s van samenleving vanavond overigens ook 

over vergaderen, kende zo’n 10 – 15 jaar geleden haar hoogtij jaren. De generatie die toen op deze 

school zat staat (en zit) nu voor u. Deze Sijbelbroekers hebben hun opleiding afgerond, zijn aan de 

slag gegaan bij hun eerste werkgever en hebben de leeftijd bereikt dat ze moeders prakkie zat zijn en 

een eigen stekkie willen (of moeders zelf is ons zat) 

Alleen deze woningen zijn er op dit moment simpel gezegd gewoon niet! We hebben het dan over 

starterswoningen in de prijsklasse van 1,5 tot 2,5 ton. Als er al een woning wordt aangeboden dan 

wordt deze verkocht per inschrijving en zonder voorbehoud van financiering. (En is eigenlijk binnen 

no-time verkocht). Wij jongeren merken dan de ook de grote belangstelling van inwoners uit de 

steden die landelijk willen gaan wonen. Niet tussen te komen voor starters zoal wij. 

De laatste uitbreiding van het dorp dateert alweer uit 2009. Toen zijn er zo’n 40 woningen gecreëerd 

waarvan 6 bestemd waren voor sociale huur en 8 starterswoningen. Hedendaags vindt de verkoop 

van de Tuinstede plaats. Een plan welke wellicht al bekend u is; een plan van 6 kavels waarvan de 

goedkoopste voor 3,5 ton gerealiseerd kan worden. Niet te doen voor een starter! 

Vanavond vertegenwoordig ik zo’n 20 – 30 jongeren die nu of de eerst komende jaren op zoek 

gaan/moeten naar hun eerste koop of huurwoning. Gezien het gebrek aan starterswoningen zou het 

doodzonde zijn als deze jongeren gedwongen worden om het dorp te verlaten. Ons dorp kent een 

onwijs actief verenigingsleven. Ik denk dat zo’n 80% van deze groep als vrijwilliger via welke grote of 

kleine taak dan ook aan het verenigingsleven verbonden/gebonden is. 

Deze gedwongen leegloop en op termijn misschien wel vergrijzing zien wij als verontrustend en zijn 

daarom ook vanavond bij u om dit aan te kaarten. Naar ons inziens zou een plan van 30 – 35 

woningen waarvan zo’n 15 als starterswoningen de oplossing zijn. Dit lost het probleem zowel op de 

korte als lange termijn op. Dit zijn namelijk woningen waar wij over het algemeen zo’n 5 – 7 jaar 

zullen wonen. Tegen die tijd staat de volgende lichting jongeren uit ons dorp klaar om deze huizen te 

betreden. Een natuurlijke doorloop dus! 

Ik hoop dat ik met deze toelichting plus de brief die u eerder ontvangen heeft u voldoende heb 

geïnformeerd. Mocht u nu vragen hebben dan verneem ik dat graag. Mocht u nou naderhand nog 

vragen hebben dan kunt u mijn contactgegevens opvragen bij de griffie of kunt u mij contacten via 

linkedin. 

Hartelijk dank 

 


